
Protokoll styrelsemöte 2018-08-29  Studiefrämjandets lokal i Boden  (5-2018) 

Närvarande:  

Michael Barcheus  Stefan Tuvebäck   Leif Bäckström   

 Roland Brännvall Henrik Öhlund    Hans ”LillHasse” Eriksson adj. 

 

1. Ordförande förklarade mötet öppnat 

2. Att justera  protokollet valdes Stefan Tuvebäck 

3. Dagordningen godkändes. 

4. Föregående protokoll gicks igenom. 

5. Organisation. Diskuterades lite scenarios angående Nbstkl:s framtida organisation. Zonerna 

minskar i aktivitet och vi blir färre. Vi fortsätter med den frågan efter jaktprovssäsongens 

slut. 

6. Ang. sponsorer. Henrik föreslår en stor satsning på Nordkalottmästerskapet .  Han jobbar 

vidare med att få fram stora sponsorer.  

7. Facebook är sjösatt och det går att göra informerande inlägg från styrelsen till våra 

medlemmar. 

8. Bank. Stefan fortsätter att lösa frågan  med att få våra betalningar m.m. i Swedbank att 

fungera. 

9. Övriga frågor 

- Vandringspriset  BIS-pokalen som vandrar och nu erövrats efter 3 BIS-1-placeringar skall 

graveras. Roland och Stefan T. ordnar detta. 

Startavgifter på Nordiska. Preliminärt 1200 kr/startavgift/hund och 2000 

kr/person/mat/logipaket. 

-Hans E redogjorde för att iv kan få medlemsförmåner hos XL-Bygg. Michael B. kontaktar XL-

Bygg för ett eventuellt avtal. 

- Vi ansöker om Räv-SM 2019. Går då i Södra Zonen.  Jag skriver ansökan och skickar till 

Svenska Stkl. 

 

 

Leif Bäckström Michael Barcheus Stefan Tuvebäck 

Sekreterare Ordförande 
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